

新聞稿
即時發佈

2016 信和集團商場聖誕大抽獎圓滿結束 送出總值超過七十萬名車及豐富獎品



(香港·2017年2月10日)由信和集團十一大商場，包括屯門市廣場、奧海城、荃新天地、中港城、尖沙咀中心及帝國中心、黃金海岸商場、信和廣場、藍灣廣場、碧湖商場、帝庭軒購物商場及中港薈，攜手呈獻的「信和集團商場聖誕大抽獎」已經圓滿結束，活動反應熱烈，參加人數比往年上升16%，超過500份總值超過港幣\$720,000的聖誕大禮，已經全部送出，雪鐵龍名車頭獎得主更已於今日進行領獎儀式。

荃新天地的尊貴顧客陳旗詩小姐，於是次活動成為名車頭獎幸運兒，獲得雪鐵龍 C4 Cactus SUV 汽車。獲獎車主笑逐顏開，並稱會繼續支持在信和集團商場購物消費。

信和集團謹在此恭喜其餘各位得獎幸運兒，及感謝各位參與是次大抽獎的尊貴顧客，希望來年再有機會為大家帶來一個快樂佳節。

請於以下連結下載高清照片：

https://drive.google.com/file/d/0B4FN_dkv1pQsSUstR1J1RG52RXc/view?usp=sharing



傳媒查詢

信和集團商場推廣

Tiara Lee

電話: 2132 8178

電郵: tiaralee@sino.com

Sino Group Shopping Malls Christmas Lucky Draw 2016
Over HK\$700,000 prizes go to lucky customers



(Hong Kong: 10 February 2017) The “Sino Group Shopping Malls Christmas Lucky Draw”, presented by 11 malls under Sino Group, including tmtplaza, Olympian City, Citywalk, China Hong Kong City, Tsim Sha Tsui Centre and Empire Centre, Gold Coast Piazza, Island Resort Mall, Sino Plaza, Avon Mall, Regentville Shopping Mall and Coronation Circle, had finished in joy. It was a big success with a 16% increase in the total number of participants comparing with last year. Over 500 prizes (total value over HK\$720,000) had been distributed to all winners and we are pleased to have the winner of the first prize – CITROËN car to join our prize presentation ceremony today.

A shopper from Citywalk, Ms. Chan Kee See, had won our first prize - CITROËN C4 Cactus SUV car and claimed that she will shop again at Sino malls in the future in overwhelming joy.

Here we would like to once again congratulate our first prize winner, Ms. Chan and all other winners. And thank all of our participants of this event. See you next X'mas!

Please download high-resolution event image from the below URL:

https://drive.google.com/file/d/0B4FN_dkv1pQsSUstR1J1RG52RXc/view?usp=sharing



Media Enquiries:

Sino Group

Retail Marketing & Promotions, Leasing

Tiara Lee

Tel: 2132 8178

Email: tiaralee@sino.com